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Bergmolenbos en Krommebeekbos Roeselare  -  Grondaankopen en bebossing (2)

In haar antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 143 van 23 november 2017 gaf de 
minister een overzicht van de percelen in het Krommebeekbos in Roeselare die in de 
winter van 2017-2018 bebost worden. De minister gaf tevens aan dat er in 2017 geen 
aankoopakten in het Bergmolen- of het Krommebeekbos verleden waren. 

Door het Roeselaarse stadsbestuur wordt bevestigd dat de aankoop van grond stagneert, 
en wordt gesuggereerd om een onteigeningsprocedure op te starten. 

Overweegt de minister om, in het kader van de realisatie van de Roeselaarse 
stadsrandbossen, onteigeningsprocedures op te starten? Zo ja, met betrekking tot welke 
percelen? Zo neen, waarom niet? 
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VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 245 van 17 januari 2018
van BERT MAERTENS

Een onteigening in het kader van de realisatie van het Bergmolenbos en Krommebeekbos 
wordt momenteel niet overwogen. Het feit dat eigenaars niet zouden verkopen omwille 
van te lage prijzen, wordt hierdoor immers niet verholpen. Op basis van de 
onteigeningsintentie, die is ingeschreven in het gewestelijk RUP ‘Afbakening 
regionaalstedelijk gebied Roeselare’, worden nu reeds verhoogde vergoedingen 
uitbetaald.
In tussentijd zet het Agentschap voor Natuur en Bos verder in op aankoop in der minne. 
In deze context kan meegegeven worden dat hoewel er in Krommebeekbos en 
Bergmolenbos recent geen grond kon worden verworven, dit in het aanpalende 
Rhodesgoed (Izegem) wel het geval was. Verleden jaar werd hier een enclave van 
ongeveer 6 ha minnelijk aangekocht.


